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Styrelseprotokoll, teamsmöte 2024-01-25 kl. 18:30 

Närvarande: ordf. Anders Baudino (AB), vice. Felicia Nilsson (FN),  
sekr. Annika Stjärneving (AS), ledamot Emma Lithner (EL) 
Inbjuden: adjungerad avelsråd Lisa Flodén i punkt 57 a) 
Frånvarande: suppleant Sofia Öryd (SÖ) 
 
Följande ärenden hanterades på mötet:  
 
Inkommen post från medlem  
Ang. vidarebefordran av GDPR-uppgifter. Noterades och lades till handlingarna.  
 
Ansvarsområden  
 
Avel  
Inbjuden adjungerad avelsråd Lisa Flodén (LF) närvarade under punkten. LF lade fram förslag,  
framtaget ihop med NP, om ögonlysning som hälsoprogram. Att ett officiellt intyg om ögonlysning 
av specialist erfordras för att registrera kull hos SKK. En undran uppstod, att troligtvis kan man bara 
ha ett (1) hälsoprogram på en ras, vilket klubben redan har genom obligatorisk patellaundersök-
ning. Styrelsen avvaktar då det behövs mer information. LF undersöker vidare och återkommer.  
 
Sociala medier  
Galleri från Stockholmsmässan finns på vår hemsida och vår facebook. Information om digitalt 
medlemskort (SKK) läggs ut under hemsidans nyheter.  
 
Utställning  
Stockholmsmässan; rasmonter, knytkalas och rasparad blev lyckade. Rasparaden så lyckad att 
klubben vann 1:a pris för bästa utklädnad och rasen uppmärksammades ytterligare. Stort tack till 
alla två- och fyrbenta som hjälpte till att representera vår härliga ras på flera sätt.  
 
Årsmöte  
Förslag på datum är 21 mars 2024. Årsmötet förs digitalt via Teams.  
 
Diplom årets listor  
Mötet diskuterade antalet diplom att dela ut. Mötet beslutade att tilldela de första tre (3) på  
pallplats varsitt diplom. FN reserverade sig. AS gör diplom och mejlar till ägarna.  
 
Regler Aktivitetstoppen och diplom.  
Meningen ”Mejlet ska vara SRTK tillhanda senast 3 veckor innan årsmöte” kan vara svår att tolka 
då årsmötesdatum inte alltid är bestämt vid tillfället. Mötet beslutade att ersätta meningen med 
slutdatum 31 januari. AS uppdaterar hemsidan.  
 
Övriga frågor/information  
Avelsråd Ninni Persson (NP) har avgått tidigare i veckan.  
NPs tillträde till styrelsen borttages härmed och vi tackar för hennes tid i styrelsen.  
 
 
Vid tangenterna  
 
Annika Stjärneving 


